
Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 1 / 23

Obec Kostelec u Holešova

Kostelec u Holešova č. p. 58, 768 43 Kostelec u Holešova
tel.č.: 573 385 129, 573 385 069 | e-mail: obeckuh@volny.cz

Z Á P I S
zasedání Zastupitelstva č. 5 obce Kostelec u Holešova

konané dne 25. 5. 2023 v zasedací místnosti OÚ od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00-20:34
Přítomno: 14 ( v čase 19:36 zasedání opustil Roman Pospíšilík a počet klesl na 13

zastupitelů)
Omluveni: Hana Helsnerová
Neomluveni: 0
Předsedající: Petr Měrka
Zapisovatel*: Mgr. Aleš Pospíšilík
Ověřovatelé zápisu: Jiří Čúzy, Mgr. Martin Hradil

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Veřejné zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 17:00 hod.

Z jednání řádně omluvena Hana Helsnerová.

Bylo zvoleno pracovní předsednictvo:  Petr Měrka, Aleš Pospíšilík, Jiří Čúzy

Hlasování: 14-0-0

Byla zvolena návrhová komise: Iva Hašková, Miluše Václavková, Petr Hlobil

Hlasování: 14-0-0

Byli zvoleni ověřovatelé zápisu: Jiří Čúzy, Martin Hradil

Hlasování: 14-0-0

Informace:
- V průběhu zasedání ZO je pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby vyhotovení zápisu. Zápis bude
pořizovat Aleš Pospíšilík - místostarosta.

Zápis ze zasedání ZO č. 4 byl ověřen a podepsán. Proti zápisu nebyly vzneseny připomínky.

Návrh k doplnění programu zasedání ZO č. 5: "Uzavření veřejnoprávní smlouvy s Charitou Holešov". Navrženo
zařadit na program ZZO jako podbod č. 2 u bodu č. 12.
Předkládá:  Petr Měrka.

Hlasování 14-0-0

Návrh k doplnění programu zasedání ZO č. 5: "Seznam oslovených firem k realizaci zakázky Dešťová
kanalizace". Navrženo zařadit na program ZZO jako podbod č. 3 u bodu č. 15.
Předkládá:  Petr Měrka
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Hlasování 14-0-0

Návrh k doplnění programu zasedání ZO č. 5: "Schválení členů redakční rady obecního zpravodaje KOSTKA".
Navrženo zařadit na program ZZO jako podbod č. 2 u bodu č. 16.
Předkládá:  Petr Měrka

Hlasování 14-0-0

Program:

1. Zahájení
2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 4
3. Informace o činnosti
4. Závěrečný účet a účetní závěrka obce Kostelec u Holešova za rok 2022
5. Rozpočtové opatření č. 1/2023
6. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: OT - 014330065100/001-ADS
7. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č.: OT-001040019133/005-PERF
8. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č.: OT-001030080336/001-ELMO
9. Schválení prodeje obecního pozemku p. č. 736/49 a st. 530 v k. ú. Kostelec u Holešova
10. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova číslo:
D/2023/3 ze dne 15.03.2023
11. Změna č. 1 Územního plánu Kostelec u Holešova - § 56 stavebního zákona - opatření proti průtahům
při pořizování změny územního plánu
12. Žádost o pokračování podpory Linky bezpečí, z.s. a žádost o příspěvek Charitě Holešov
13. Zpráva Kontrolního výboru
14. Kompetence rady obce k provádění rozpočtových opatření
15. Výběrové řízení zhotovitele veřejné zakázky malého rozsahu "Dešťová kanalizace Kostelec
u Holešova"
16. Úprava pravidel vydávání obecního zpravodaje "KOSTKA" a schválení členů redakční rady
17. Zhodnocení volných peněžních prostředků obce
18. Diskuse
19. Závěr

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje  program zasedání zastupitelstva č. 5

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/5Z/2023 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 4

2/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje rozpočet obce Kostelec u Holešova na rok 2023.

5/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje poskytování příspěvku na stravu pro uvolněného
zastupitele - starostu obce v souladu se směrnicí č 1/2023 Poskytování benefitu zaměstnancům, stravenkový
paušál - podle směrnice se postupuje.

7/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí
dotace  z  rozpočtu  obce  Kostelec  u  Holešova  na  rok  2023  s  Mysliveckým  spolkem  Kostelecký  les  
ve výši 15 000,- Kč - smlouva uzavřena, dotace vyplacena.

8/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy s Tělocvičnou
jednotou  Sokol  Kostelec  u  Holešova  na  poskytnutí  dotace  z   rozpočtu  obce  Kostelec  u  Holešova
na rok 2023 ve výši 12 000,- Kč - smlouva uzavřena, dotace vyplacena.
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9/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy s SK Moravan 
Kostelec u Holešova, z. s. na poskytnutí dotace z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši
120 000,- Kč - smlouva uzavřena, dotace vyplacena.

10/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření  veřejnoprávní smlouvy s Kosteláň,
z.s.  z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši  20 000,-  Kč -  smlouva uzavřena, dotace
vyplacena.

11/4Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  uzavření   veřejnoprávní  smlouvy
se Sdružením hasičů Čech, Moravy a Slezska  Sbor dobrovolných hasičů Karlovice na poskytnutí  dotace
z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 32 000,- Kč- smlouva uzavřena, dotace vyplacena.

12/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje  uzavření veřejnoprávní smlouvy s Klubem
vojáků v záloze Kostelec u Holešova z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 35 000,- Kč-
smlouva uzavřena, dotace vyplacena.

13/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy se Sdružením
rodičů žáků ZŠ v Kostelci u Holešova z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 15 000,- Kč -
smlouva uzavřena, dotace vyplacena.

14/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy se Společností
pro ranou péči, pobočka pro zrak Olomouc z rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 17 000,-
 Kč - smlouva uzavřena, dotace vyplacena.

15/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy s Hospicem
na Svatém Kopečku z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 5.000,-Kč - smlouva uzavřena,
dotace vyplacena.

3/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí podnět firmy NY Legal na nehospodárné
nakládání  s  veřejnými prostředky a konstatuje,  že udělenou pokutu ve výši  10.000,-Kč vymáhat nebude,
protože náklady na soudní vymáhání by byly vyšší, než je předmětná částka.

4/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova revokuje usnesení č. 5/3Z/2022.

6/4Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova stanovuje v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n
Zákona o obcích svým neuvolněným členům měsíční odměny za výkon funkce v následujících částkách bez
sčítání funkcí:

- místostarosta  17.876,- Kč

- člen rady  3.973,- Kč

- předseda výboru/komise 1.986,- Kč

-člen výboru/komise  1.656,- Kč

-člen zastupitelstva bez dalších funkcí  993,-Kč

Odměna bude poskytována od 01.03.2023.

V případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát člena zastupitelstva obce bude odměna poskytována
od dne vzniku mandátu.

V  případě  budoucích  změn  v  obsazení  jednotlivých  funkcí  bude  odměna  poskytována  ode  dne  zvolení
do příslušné funkce.

Výsledky projednávání, o kterých se nehlasovalo, či nebyla přijata:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí  výsledky kontroly plnění usnesení ze zasedání
ZO Kostelec u Holešova č. 3
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Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informace o činnosti.

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky šetření ÚOHS v oblasti dělení zakázek a
střetu zájmů, také konečné vypořádání této kauzy.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky kontroly plnění usnesení ze zasedání
ZO Kostelec u Holešova č. 4.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Informace o činnosti

Mezi zasedáním ZO č. 4 a č. 5 se konaly schůze RO č.  5/2023, 6/2023, 7/2023, 8/2023 a 9/2023

RO schválila usnesením č.:

2/5R/2023 příspěvek ve výši 10.000,-Kč na nákup knih do školní knihovny Základní školy Kostelec u Holešova -
příspěvek odeslán.

2/6R/2023 přijetí daru ve výši 2.000,-Kč od společnosti Půjčovna Macek s.r.o.,  Brodek u Přerova pro MŠ
Kostelec u Holešova, okres Kroměříž.

3/6R/2023 osvobození od poplatku za odpady v r. 2023 panu Martinu Pánikovi, bytem Kostelec u Holešova č.p.
51 - další žádosti budou po konzultaci s auditorkou řešeny v rámci přenesené působnosti obce.

4/7R/2023 přijetí daru ve výši 3.000,-Kč od společnosti HKS sirup, a.s., Holešov pro MŠ Kostelec u Holešova,
okres Kroměříž.

5/7R/2023  přijetí  daru  ve  výši  2.000,-Kč  od  společnosti  HAPPYcomp  s.r.o.,  Praha  3  pro  MŠ  Kostelec
u Holešova, okres Kroměříž.

6/7R/2023 vybudování parkovacího místa na pozemku obce Kostelec u Holešova.

3/8R/2023 aktualizaci kamerového systému obce.

4/8R/2023 účetní závěrku příspěvkové organizace Základní škola Kostelec u Holešova za rok 2022.

5/8R/2023 převod hospodářského výsledku příspěvkové organizace Základní škola Kostelec u Holešova ve výši
1.997,74,- Kč z hlavní činnosti a 51.320,78,- Kč z hospodářské činnosti do rezervního fondu.

6/8R/2023 účetní závěrku příspěvkové organizace Mateřská škola Kostelec u Holešova za rok 2022.

7/8R/2023 převod hospodářského výsledku příspěvkové organizace Mateřská škola Kostelec u Holešova ve výši
178,56,- Kč do rezervního fondu.

8/8R/2023 přijetí daru ve výši 2.000,-Kč od společnosti MARWEL, s. r. o. pro , Zářičí , okres Kroměříž pro MŠ
Kostelec u Holešova, okres Kroměříž.

9/8R/2023 nabídku na komplexní administraci dotace projektu MŠ Kostelec u Holešova od společnosti ND
agentura s. r. o., nám. T. G. Masaryka 1281, 760 01 Zlín.

11/8R/2023 realizaci projektu číslo CZ.06.04.01/00/22_111/0001692 Modernizace školy (vybavenost učeben,
učebny cizích jazyků, polytechnické a řemeslné obory, přírodní vědy, digitální technologie ve vazbě na výuku a
vědu).V souvislosti s realizací tohoto projektu obec Kostelec u Holešova souhlasí s provedením technického
zhodnocení majetku ve vlastnictví obce Kostelec u Holešova a propůjčuje k tomu budovu Základní školy,
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Kostelec u Holešova,  okres Kroměříž,  Kostelec u Holešova 191,  768 43,  IČ:  70842761 včetně podmínky
zachování výstupu projektu minimálně po dobu udržitelnosti projektu.

2/9R/2023 přijetí daru ve výši 2.000,-Kč od společnosti TEST - CAR Holešov spol. s. r. o., pro MŠ Kostelec
u Holešova, okres Kroměříž.

RO jmenovala usnesením č.:

7/7R/2023 p. Radoslava Pospíšilíka, Mgr. Aleše Pospíšilíka a Mgr. Martina Hradila za členy Školské rady ZŠ
Kostelec u Holešova.

RO pověřila usnesením č. :

2/7R/2023 starostu obce podpisem smlouvy č. 9002118085 se společností EG.D, a. s.

3/7R/2023 starostu obce podpisem smlouvy č. 9002118097 se společností EG.D, a. s.

RO vzala na vědomí usnesením č. :

12/8R/2023  smlouvu  o  využití  obecního  systému  odpadového  hospodářství  pro  zpětný  odběr  odpadních
elektrozařízení a pověřuje starostu obce podpisem smlouvy- smlouva podepsána, kontejner bude v nejbližší
době dodán.

13/8R/2023 nabídku Regionální  rozvojové agentury Východní  Moravy a pověřuje starostu obce podpisem
smlouvy - smlouva na administraci kanalizace u garáží.

3/9R/2023 změnu Smlouvy o spolupráci  při  zajištění  zpětného odběru a zařazení  místa zpětného odběru
do obecního systému odpadového hospodářství se společností EKO-KOM, a.s. a pověřuje starostu obce jejím
podpisem - aktualizace smlouvy po změnách legislativy.

RO doporučila usnesením č. :

2/8R/2023 zadat zpracování auditu bezpečnosti a pověřuje starostu obce zadáním vypracování auditu.

RO souhlasila usnesením č. :

10/8R/2023 s nabídkou p. Jiřího Bažanta, nám. T. G. Masaryka 1861, 760 01 Zlín, IČ 16387902  a pověřuje
starostu uzavřením smlouvy - podání dotace na umístění fotovoltaických panelů.

Informace o činnosti starosty obce jsou přílohou tohoto bodu.

Diskuze:
zastupitel Martin Hradil Kde bude umístěn kontajner na elektroodpad?
starosta obce Petr Měrka Bude umístěn u ostatních kontejnerů pod domem služeb.
zastupitel Martin Dulava Kam se dá vozit stavební suť? Je s někým uzavřena smlouva?
starosta obce Petr Měrka Smlouva na odvoz stavební suti není uzavřena s nikým.
Marcela Pospíšilíková z pléna Není povinností obce zajišťovat odvoz tohoto odpadu. Každý si odvoz tohoto

odpadu řeší individuálně na své náklady.
starosta obce Petr Měrka Občas by se to hodilo, protože stavební suť se nám počítá do vytříděného

odpadu. Za rok 2025 bysme měli splňovat 60% vytříděného odpadu,
což momentálně nesplňujeme. Mají tam být za nesplnění poměrně velké
pokuty.

Marcela Pospíšilíková z pléna Nejsou tam pokuty, ale zvyšuje se částka za uskladnění tohoto odpadu
na skládce, už to není 500,-Kč, ale dramaticky to narůstá. Myslím, že loni
to bylo 800,-Kč

starosta obce Petr Měrka Je tam 1.000,-Kč a my na nějaké množství, když zažádáme včas, tak
na občana dostaneme slevu.

Marcela Pospíšilíková z pléna Ano, ale ten objem na občana se pak každý rok snižuje.
starosta obce Petr Měrka Nevím to přesně, protože to odsunuli na rok 2026, ale ten princip je takový,

jak jsme tady říkali.
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zastupitel Martin Dulava Já nevím tedy o čem se mluví. Když tedy vezmu stavební suť, naložím ji
na vozík a zavezu do Holešova, tak mě nepustí za závoru, protože nemáme
smlouvu a když nebudu mít na kontejner, tak někoho může napadnout tu
suť odvést někam do lesa.

Marcela Pospíšilíková z pléna Je to neoficiální a částečně i nelegální, ale myslivci občas kvitovali to, že
jim čistý stavební odpad bez hřebíků a hlíny lidé odvezli k úpravě lesních
silnic. To ale nezařizuje obec.

zastupitel Martin Dulava Já bych poprosil o zamyšlení, jak tuto záležitost řešit, když chci odvést
stavební odpad, chci to zaplatit, ale nepustí mě za závoru, tak to nemá
řešení.

zastupitel Petr Hlobil Je zde možnost využít společnost RESTA Lověšice.
Marcela Pospíšilíková z pléna Anebo odvoz přímo na skládku do Bystřice pod Hostýnem.
zastupitel Martin Dulava Když budu vědět, že mi to tam vezmou, tak to tam odvezu.
místostarosta obce Aleš
Pospíšilík

Eventuálně je možnost to odvést do Bořenovic k Lukáši Slováčkovi, který
zde má drtičku stavebního odpadu.

starosta obce Petr Měrka Ještě to dořeším s TS Holešov.
zastupitel Petr Hlobil Reaguji na zápisy z Rady obce, připomínky předám jako přílohu do zápisu.
starosta obce Petr Měrka Děkujeme za upozornění, bude napraveno.
zastupitel Petr Hlobil Pokud jste říkali, že to už nebude řešit RO, ale bude to řešit starosta,

nebo hospodářka obce, musí to být prokazatelné. Já proti panu Pánikovi nic
nemám, ale nestačí tam jedna strohá věta na papírku utrženém ze sešitu.
Proto jako předseda Kontrolního výboru žádám starostu obce, aby mi
datovou schránkou zaslal skutečný podkladový materiál, který opravňuje
pana Pánika, že má na to nárok, protože z důvodu dlouhodobého pobytu
v zahraničí, to se na mě nezlobte, takto to přece nemůžete rozhodnout.

starosta obce Petr Měrka Je to úplně stejné, jako z důvodu studia v Německu. Nemám
pravomoci hlídat, jestli je doma. Vycházím z čestného prohlášení.

zastupitel Petr Hlobil To není pravda, doložená žádost není čestné prohlášení, napravte to.
starosta obce Petr Měrka Dobrá, podíváme se na to.
zastupitel Petr Hlobil A dejte mi vědět.
Marcela Pospíšilíková z pléna Také jsem si připravila pár dotazů ohledně zápisů z RO. Týká se to všechno

zápisu z RO č. 8. Na první dotaz mi už bylo opovězeno, o jakou dotaci
se jedná, ke které se vztahuje audit bezpečnosti, protože to z toho
nevyplývá. Ale vy už jste o tom mluvil, týká se to chodníků, to je v pořádku.
Dále bych se chtěla zeptat, ta aktualizace kamerového systému bude stát
121.000,-Kč, což nejsou žádné drobné a mě by tedy zajímalo, co se zlepší
na provozu kamerového systému jeho aktualizací.

starosta obce Petr Měrka Nevím jestli se něco zlepší, ale bude fungovat, protože HW a SW přestává
stačit.

Marcela Pospíšilíková z pléna Platíme nějaký servisní poplatek, jestli to víte. 121.000,-Kč mi přijde moc.
starosta obce Petr Měrka Bude proveden upgrade serverů a přeinstalace SW.
Petr Hlobil z pléna Nevidím k tomu důvod, pokud nedojde ke změně technologie, mělo by to

stačit.
starosta obce Petr Měrka Vyžádám od pana Gahury podrobný rozpis, kde to vysvětluje.
zastupitel Petr Hlobil Je to nové.
Marcela Pospíšilílková z pléna Je to dost peněz.
Petr Hlobil z pléna V pořádku, ať dokáží, že je ta změna potřeba.
Marcela Pospíšilíková z pléna Dále jsem se chtěla zeptat, jak vysoké byly náklady na zpracování

dokumentace k fotovoltaice. A ještě jsem se chtěla zeptat k bodu 11
RO č. 8/2023. Nějaké bližší informace k projektu Modernizace ZŠ?

starosta obce Petr Měrka To je ta dotace z IROPu.
Marcela Pospíšilíková z pléna Mě by zajímalo, jaké budou dotace z IROP a jaká bude spoluúčast obce?

Protože tam mělo dojít ke změnám.
starosta obce Petr Měrka To vám teď nedokážu říct, protože byla aktualizace MAPu na podzim. Je to

projekt, který je tam delší čas a teď jsou informace, že by ty peníze měli
dostat.

Marcela Pospíšilíková z pléna Ano, ale my jsme to dávali do MAPu, když byla spoluúčast obce 15% a
potom jsem dostala od paní ředitelky informaci, že tu spoluúčast obce
navýšili, to znamená, že ta spoluúčast nebude třeba 80%, ale třeba jen
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60%. A byla to částka přes jeden milion, nevím to teď přesně. Zajímá mě,
jaká ta čísla aktuálně jsou.

starosta obce Petr Měrka Z hlavy vám to neřeknu, ale zjistím vám to.
Marcela Pospíšilíková z pléna Co bude předmětem konzultace projektu "Výstavba v obci Kostelec

u Holešova", jaké jsou finanční náklady na ty konzultace a kdo je
objednavatelem projektu.

starosta obce Petr Měrka To je ta kanalizace u těch garáží, kterou jste nechali naprojektovat a
která má od loňského ledna stavební povolení, které platí do konce
letošního prosince.

Marcela Pospíšilíková z pléna Aha, je to tedy trochu zmatečně napsané. Objevuje se tam kanalizace
u garáží Kostelec u Holešova, ale toto je výstavba kanalizace Kostelec
u Holešova, což by si mohl někdo splést s tím, že se jedná o kanalizaci
v celé obci.

starosta obce Petr Měrka Tak ten projekt nazval projektant, tak je uvedený na stavebním úřadě
v Holešově. Zde to upřesňujeme, že se jedná o lokalitu u garáží, aby bylo
na první poslech jasné, o čem mluvíme.

Marcela Pospíšilíková z pléna Teď jen pár poznámek, jak jste mluvil o tom neprovedení náhradní výsadby
Sakur u školy. To jsou Sakury, které měly být vysazeny v rámci dotace pro
školu, která se týkala revitalizace zeleně, ještě když byl starostou pan
Hlobil. Sakury nebyly vysázeny, protože ještě za bývalého pana ředitele,
pana Ballnéra byly vysazeny jiné stromy. Místo stromů byly vlastně
vysazeny keře a tohle bude nápravné opatření za špatnou výsadbu.

starosta obce Petr Měrka Ta výsadba bude doplněna, to není problém.
Marcela Pospíšilíková z pléna Ještě ke kontejnerům na dřevo, které byly přistaveny zvlášť. Jen bych

poznamenala, že jsem úplně nepochopila, že tam mají občané zvlášť dávat
dřevo. Tuto informaci jsem nezaznamenala. Náhodou jsem se tam bavila
s obecními zaměstnanci, kteří nadávali, že jim tam lidé házejí všechno.
Lépe označit, že je to pouze na dřevo.

starosta obce Petr Měrka Zatím to bylo zkušebně, domlouval jsem to v TS na poslední chvíli. Cedule
na kontejnerech byly. Nevím jestli v Karlovicích zůstala cedule i po
vysypání kontejneru. V edukaci lidí ohledně třídění odpadu nepolevíme.
Tím dřevem jsme získali pár tun do tříděného odpadu.

Marcela Pospíšilíková z pléna Dále by mě zajímalo, dokdy máme čerpat dotaci na MŠ.
starosta obce Petr Měrka První, která je přiznaná je do tuším října 2025 nebo 2024, nemám to úplně

v hlavě. Dále je tam slušná šance, že vyjde ještě ta druhá žádost, která
by měla být ve stádiu kontroly. Je poměrně velká šance, že tedy tu první
přiznanou dotaci odmítneme a dostaneme druhou, která je vyšší. Tak
se protáhne i doba zhotovení. Zatím je skluz cca čtvrt roku. Ideální by bylo
začít s realizací o prázdninách, ale to asi není reálné. Snad už se to
protahovat nebude.

Marcela Pospíšilíková z pléna Jen taková dobrá rada, nedejte paní Ing. Zelinkové pokoj, co se týká jejich
dodacích lhůt, to je horor. Jde o velké peníze. Byla by škoda o tak velkou
dotaci přijít.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informace o činnosti.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
Informace o činnosti obce
3 Informace o činnosti-Petr Hlobil připomínky

4. Závěrečný účet a účetní závěrka obce Kostelec u Holešova za rok 2022

ZO byl předložen dokument  Závěrečný účet obce Kostelec u Holešova za rok 2022.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje závěrečný účet Obce Kostelec u Holešova za rok
2022 bez výhrad.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/5Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
Návrh závěrečného účtu obce Kostelec u Holešova za
Příloha č. 1 Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu o
Příloha č. 2 Výkaz zisku a ztráty obce Kostelec u
Příloha č. 3 Rozvaha obce Kostelec u Holešova.pd
Příloha č. 4 Příloha obce Kostelec u Holešova.pdf
Příloha č. 5 Výkaz zisku a ztráty MŠ Kostelec u H
Příloha č. 6 Rozvaha MŠ Kostelec u Holešova.pdf
Příloha č. 7 Příloha MŠ Kostelec u Holešova.pdf
Příloha č. 8 Výkaz zisku a ztráty ZŠ Kostelec u H
Příloha č. 9 Rozvaha ZŠ Kostelec u Holešova.pdf
Příloha č. 10 Příloha ZŠ Kostelec u Holešova.pdf
Příloha č. 11 Zpráva o výsledku přezkoumání hospod

ZO byla předložena účetní závěrka Obce Kostelec u Holešova za rok 2022. Součástí účetní závěrky je zpráva
auditora  o výsledku přezkoumání hospodaření obce Kostelec u Holešova za rok 2022.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka V rámci tohoto bodu vám dán k podpisu Protokol o schvalování účetní

uzávěrky obce.
zastupitel Martin Dulava Před podpisem by mělo být schváleno usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje účetní závěrku Obce Kostelec u Holešova za rok
2022 a hospodářský výsledek ve výši 9.212.000,32,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/5Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
1. Výkaz FIN 2-12 obce Kostelec u Holešova za rok
2. Rozvaha obce Kostelec u Holešova za rok 2022
3. Výkaz zisku obce Kostelec u Holešova za rok 202
4. Příloha obce Kostelec u Holešova za rok 2022
5. Finanční transfery-přijaté
6. Finanční transfery - přijaté
7. Finanční transfery - poskytnuté
8. Finanční transfery - poskytnuté
9. Hlavní kniha obce Kostelec u Holešova za rok 20
10. Inventurní soupis
11. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce
Návrh protokolu o schvalování účetní závěrky za ro

5. Rozpočtové opatření č. 1/2023

ZO bylo předloženo rozpočtové opatření č. 1/2023.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Tohle rozpočtové opatření bylo ještě dnes drobně změněno, jelikož došlo
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ze strany paní účetní k překlepu. Místo par. 3141 bylo napsáno par. 3114.
Byla tam tedy škola, ale škola pro žáky se speciálními potřebami. Správnou
verzi máte před sebou na stolech.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/5Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
Rozpoctove opatření 1-2023.pdf

6. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: OT - 014330065100/001-ADS

ZO byl předložen návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene č. OT-014330065100/001-ADS na stavbu "Kostelec
u Hol., p. Pospíšilík, smyčka NN". 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Smlouvy  o zřízení věcného
břemene č. OT-014330065100/001-ADS na stavbu "Kostelec u Hol. p. Pospíšilík, smyčka NN" s  EG.D, a.s.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/5Z/2023 bylo schváleno.

7. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č.: OT-001040019133/005-PERF

Na OÚ Kostelec u Holešova byl doručen Návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného
břemene s EG.D a.s. č.: OT-001040019133/005-PERF  za účelem umístění distribuční soustavy VN s názvem
stavby  „Karlovice u Holešova, obnova VN“.  

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Týká se to přeložky vysokého napětí směrem do Karlovic. Mělo by

se realizovat v příštím roce. Vedení půjde ze Zahájí kolem Starého hřiště
k myslivně a dále do Karlovic. Vzhledem k tomu, že to jde přes několik
obecních pozemků, je třeba tam zřídit věcné břemeno.

Marcela Pospíšilíková z pléna Jedná se o trasu, která vede problematickou oblastí, kde strhávaly vedení
padající stromy?

starosta obce Petr Měrka Ano, tím by měl být problém vyřešen.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Smlouvy č. OT-001040019133/005-PERF
o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene za účelem umístění distribuční soustavy VN s názvem stavby
"Karlovice u Holešova, obnova VN"   

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/5Z/2023 bylo schváleno.

8. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č.: OT-001030080336/001-ELMO

ZO byl předložen návrh Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č. OT-001030080336/001-
ELMO  na realizaci stavby s názvem „Kostelec u Hol., Garáže, K-437-23, Kab.NN“.  
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Diskuze:
starosta obce Petr Měrka V podkladech je situační nákres. Je to vedení kolem lokality garáží

na Zahájí, směrem k zahradám naproti. Situační nákres se měnil z důvodu
posunutí sloupu z vjezdu. Aktuální nákres máte k dispozici.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného
břemene č. OT-001030080336/001-ELMO  na realizaci stavby s názvem „Kostelec u Hol., Garáže,
K-437-23, Kab.NN“.  

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/5Z/2023 bylo schváleno.

9. Schválení prodeje obecního pozemku p. č. 736/49 a st. 530 v k. ú. Kostelec u Holešova

Pan  Vítězslav  Spáčil,  bytem  Kostelec  u  Holešova  č.  p.  97,  informoval  písemně  starostu  obce  Kostelec
u Holešova o záměru odkoupení obecního pozemku do osobního vlastnictví. Jedná se o pozemek na parcele
č.  736/49  o  výměře  13  m2  a  parcelu  st.  530,  kdy  se  jedná  o  zastavěnou  plochu  o  výměře  5  m2  v
KÚ  obce  Kostelec  u  Holešova.  Pozemky  jsou  součástí  oploceného  dvoru  a  zastavěné  plochy  domu,
které historicky tvoří jeden celek. 

Záměr prodeje pozemků  p. č. 736/49 a st. 530 v k. ú. Kostelec u Holešova byl vyvěšen na úřední desce
od 18.01.2023 do 03.02.2023. Jiný zájemce o pozemky se nepřihlásil. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje prodeje částí pozemku p. č. 736/29 výměře 13 m2, nově
bude označeno p. č. 736/49 a pozemek o výměře 5 m2, nově bude označen st. 530, za cenu obvyklou -
20 Kč/m2. Parcela se nachází v k. ú. Kostelec u Holešova. Úhrady veškerých nezbytných nákladů
předcházejících prodeji pozemku a spojených s převodem pozemku na nového majitele zaplatí kupující.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/5Z/2023 bylo schváleno.

10. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova
číslo: D/2023/3 ze dne 15.03.2023

Předmětem tohoto Dodatku je navýšení neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova o částku
22.560,- Kč. SK Moravan provedl v obci Kostelec u Holešova sběr starého železa, jehož výtěžek ve výši 22.560,-
 Kč byl zaslán na bankovní účet obce. Obec proto poskytuje tuto částku jako navýšení neinvestiční dotace zpět
spolku.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Souvisí to s odpady, potřebujeme navyšovat kg vytříděného odpadu a zákon

o odpadech na to nepamatuje, tak jako na školní sběry, které
se automaticky započítávají do tonáže obce. Sběry spolků se tam
nezapočítávají. Proto nám bylo doporučeno, pokud spolky sbírají železný
odpad aby je odevzdaly, jako obec a nechaly si zaslat prostředky na obecní
účet. Bude to vykázáno v obecním odpadovém systému a peníze
se převedou zpět spolku, který železo vybral.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí neinvestiční
dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova číslo: D/2023/3 ze dne 15.03.2023.
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Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/5Z/2023 bylo schváleno.

11. Změna č. 1 Územního plánu Kostelec u Holešova - § 56 stavebního zákona - opatření proti
průtahům při pořizování změny územního plánu

ZO byl předložen návrh rozhodnutí o dalším postupu pořizování Změny č. 1 Územního plánu Kostelec
u Holešova v souladu s § 56 zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon),
zpracovaný pořizovatelem Změny č. 1 Územního plánu Kostelec u Holešova, kterým je  - MÚ Holešov, Odbor
územního plánování.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Jde o formální krok, který je potřeba učinit v průběhu pořizování změny

územního plánu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje v souladu s § 56 zákona č. 183/2006 Sb., o územním
plánování a stavebním řádu (stavební zákon), v platném znění, další postup pořizování "Změny č. 1
Územního plánu Kostelec u Holešova" dle předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/5Z/2023 bylo schváleno.

12. Žádost o pokračování podpory Linky bezpečí, z.s.

Obec Kostelec u Holešova obdržela žádost od Linky bezpečí z. s. o pokračování podpory. V dané věci byla
ZO předložena veřejnoprávní smlouva. 

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Vnímám je jako solidní společnost, která si podporu zaslouží.
místostarosta obce Aleš
Pospíšilík

Každý rok žádají o 5.000,-Kč. Loni se jim schválilo 1.000,-Kč

zastupitel Petr Hlobil Každý rok se jim schvaluje 1.000,-Kč
zastupitelka Miluše Václavková Já bych jim tu částku vzhledem k inflaci trochu navýšila
zastupitel Dušan Marek Já bych zvolil kompromis mezi částkou 1.000,-Kč schválenou loni a částkou

5.000,-Kč, kterou si žádají.
starosta obce Petr Měrka Po dohodě mezi zastupiteli, tedy navrhuji ke schválení částku 3.000,-

Kč. Jak je sleduji, tak si ty peníze zaslouží.
zastupitel Petr Hlobil A jak je sledujete pane Měrka? Jak dlouhodobě? Řekněte nám nějakou

statistiku.
starosta obce Petr Měrka Nevedu si přesnou statistiku, zaregistroval jsem je již před lety. Občas

na ně nějak narazím v nějakých pořadech.
zastupitel Petr Hlobil To je obecně řečeno o ničem.
starosta obce Petr Měrka Tak si řekněte něco lepšího.
zastupitel Petr Hlobil Já vám to řeknu takto, vždycky žádali 5.000,-Kč. Ono žádá spoustu různých

institucí v rámci celé ČR. Nebudu to rozvádět. V minulosti jsme se tu
vždycky shodli na tom, že budeme podporovat instituce v rámci regionu,
podporovali jsme Sv. Kopeček, protože jsme tam měli nějaké lidi. Já
se tomu taky nebráním tam přispět, ale když si vezmete počet obcí České
republiky, které přispěly na Linku důvěry a každá dá 1.000,-Kč včetně
dalšího financování z prostředků státu, tak na tom budou úplně královsky.
Nám do obce, když si požádáme nějakou instituci, aby nám přispěla, tak
dostaneme peníze jedině ze státního rozpočtu a dotací. My jsme zavedli
1.000,-Kč a vždycky byli spokojeni. Poděkovali a další rok zase poslali
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žádost na podporu ve výši 5.000,-Kč. Když dáme letos pět, tak příští rok
poděkují a zkusí 7.000,-Kč. 

Petr Hlobil z pléna Bylo by dobré tu částku určit nějakým systémem a ne ji tady hodit "jen tak
od oka" ať to má trochu úroveň.

starosta obce Petr Měrka Řada žádostí se k projednání na ZO ani nedostane, nedávám sem všechny,
co si zažádají.

Petr Hlobil z pléna Ale to taky není dobře.
zastupitel Martin Dulava Jedna technická poznámka, vy nejste zastupitel, tím pádem když my

tady hovoříme o částce, tak byste do toho neměl mluvit.
Petr Hlobil z pléna Já jsem dostal slovo od starosty.
zastupitelka Miluše Václavková S Linkou bezpečí mám zkušenosti a z hlediska toho, že stav dětí

po "Covidu" je dost tragický a co vím ze školy, tak děti tu linku využívají.
Mám tedy konkrétní zkušenosti ze školy, že jí potřebují. Je nedostatek
psychiatrů a psychologů. Ve škole už takového pracovníka bohužel
nemáme, proto jsem pro schválení toho příspěvku.

zastupitel Petr Hlobil A kdo zřizuje tu Linku bezpečí?
zastupitelka Miluše Václavková Je to příspěvková organizace a garantují ji odborné organizace, např. čeští

psychiatři, omlouvám se nevím přesný název. Je tam i profesní garance.
Marcela Pospíšilíková z pléna Já teda určitě nebudu navrhovat žádnou částku, jen bych chtěla ZO říct, že

ani v loňském roce nebyl příspěvek této organizaci schválen jednohlasně.
Byli tam i členové, kteří tu částku vůbec neschválili.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy 
číslo D/2023/10 s organizací Linka bezpečí z.s. na poskytnutí finančního příspěvku na činnost ve výši
3.000,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 (Hradil Martin) / Zdrželo se: 1 (Hlobil Petr)

Usnesení č. 11/5Z/2023 bylo schváleno.

Veřejnoprávní smlouva č. D/2023/11 s Charitou Holešov.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Jedná se o příspěvek o péči na naše občany, na stolech máte návrh smlouvy

i s klienty, za kterými Charita jezdí. Žádají tedy 4.000,-Kč na obyvatele.
Celkem je tedy u nás 9 klientů, kteří jejich služby využívají. Celkem tedy
žádají o 36.000,-Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy č. D/2023/11s
organizací Charita Holešov na poskytnutí finančního příspěvku na činnost ve výši 36.000,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/5Z/2023 bylo schváleno.

13. Zpráva Kontrolního výboru

Dne 20.03.2023 proběhla na OÚ ze strany Kontrolního výboru obce Kostelec u Holešova kontrola, jejímž
předmětem byly cestovní zprávy z pracovních cest starosty obce. S výsledky kontroly zastupitele seznámí
předseda Kontrolního výboru pan Ing. Petr Hlobil. Protokol o provedené kontrole č. 3 bude přiložen, jako
příloha zápisu ze ZO č. 5

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Na základě provedené kontroly jsem to začal řešit s paní Hermannovou-

auditorkou a se starosty z okolí, abych se seznámil s tím, jak to dělají oni.
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Jestli máte někde uložen návod od paní Hermannové, že si to mám
podepisovat sám sobě, tak mi jej prosím pošlete. Já to s ní proberu, protože
se divila a říkala, že mám nechávat cestovní příkazy
podepisovat místostarostu. Současně jsem zrušil zprávy z pracovních cest.
Není k tomu předpis, kterým se mám řídit. Žádná pravidla ani vzory jsem
k tomu nenašel a nikdo z okolních starostů to tak nedělá. Paní Hermannová
se divila, proč to tak děláme u nás. Je to účetní záležitost, protože mám
schválené pracovní cesty ZO. Měsíční příkaz k jízdě
podepisuje místostarosta, aby to viděly ještě další oči. Řeším nějaký systém
v elektronické podobě. Jediné, co mi doporučila starostka z Pravčic, je
nějaká free verze, kterou do služebního počítače instalovat nebudu. Jde
o čistě účetní záležitost. Po konzultaci s auditorkou z krajského úřadu jsem
to nastavil takto.

zastupitel Petr Hlobil Mně to paní auditorka řekla, jak bych měl správně postupovat. Já jsem
z každé absolvované pracovní cesty psal zprávu. Auditorka mi povídala, že
ke každé této zprávě by měla být přiložena žádanka, příkaz k jízdě a
schválená jízda. Já jsem si to vypracoval sám, vždycky příkaz k jízdě a
podepsal jsem si jej. Až paní starostka Pospíšilíková si to udělala
na celý měsíc. Podle mě je to úplně špatně. Jak si můžu napsat příkaz
na celý měsíc? Já jsem například jel do Holešova, jeden jsem si dal do auta
a druhý jsem si nechal na stole. Řeknu tak, pane Měrko, jedete svým
soukromým autem a když se vám stane nehoda, jak prokážete že zrovna
v tento moment jste jel služební cestu?

starosta obce Petr Měrka Nemusím to prokazovat.
zastupitel Petr Hlobil Nemusíte to prokazovat?
starosta obce Petr Měrka DASka pojišťovna mi pojistila auto i všechna sedadla spolujezdců bez

omezení.
zastupitel Petr Hlobil DASka je jen poradní orgán.
starosta obce Petr Měrka Máme tam prostě pojistku a pojištěna všechna sedadla v tom Meganu.
zastupitel Petr Hlobil Takže když pojedete v neděli na Hostýn a budete mít nehodu, řeknete, že je

to pracovní cesta a budete mít pracovní úraz?
starosta obce Petr Měrka Není to pracovní cesta, ale je to pojištěné. Mluvil jsem s pojišťovákem a je

to tak.
zastupitel Petr Hlobil Kolik to stojí taková pojistka? To platí obec?
starosta obce Petr Měrka Já nevím, to platila i vám obec.
zastupitel Petr Hlobil Ale to není pravda, já jsem měl pojištěné auto, já jsem si ho pojistil, protože

bylo moje soukromé. Jak mi mohla pojistit obec moje auto. To, co paní
Hermannová chtěla, to jsem udělal. Já vám to pošlu.

starosta obce Petr Měrka Vždycky se ptám zkušenějších, ptal jsem se starostů z okolí. Řešil jsem to
s paní auditorkou a podle ní jsme to nastavili.

Marcela Pospíšilíková z pléna Pořád je tady platné usnesení, které nebylo změněno. Pokud je
změna, mělo by to usnesení být zrušeno a přijato nové usnesení s novým
systémem.

starosta obce Petr Měrka Máte pravdu, podívám se na to a připravím to případně na příští zasedání.
Petr Hlobil z pléna Já jen doplním takový postřeh. My jsme vždycky mívali taková školení

řidičů v práci a pokaždé nám říkali, že když nemáme dopředu podepsaný
příkaz k jízdě, tak se na to nevztahuje obecná pojistka. Pokud se jede
osobním autem, tak se to potvrzení posílá na konkrétní jízdu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky provedené kontroly Kontrolním
výborem.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
Protokol o kontrole č. 3 Kontrolního výboru.pdf
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14. Kompetence rady obce k provádění rozpočtových opatření

Zastupitelstvo obce svěřilo radě obce usnesením č. 14/3Z2019 kompetenci k provádění rozpočtových opatření.
Usnesení je formulováno poměrně složitě a v rámci auditu hospodaření bylo auditorkou doporučeno usnesení
ke kompetenci provádět rozpočtová opatření Radou obce zjednodušit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova pověřuje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a z. č. 128/2000 Sb.
o obcích ( obecní zřízení ) ve znění pozdějších předpisů kompetenci RO k provádění rozpočtových opatření
v následujícím rozsahu:

-zvýšení objemu příjmů a výdajů na jedno rozpočtové opatření do částky 200.000,-Kč

-v případě příjmů dotací a jejího následného výdeje, bez omezení

- v případě havárií, soudních rozhodnutí nebo živelných pohrom, bez omezení

- při přesunech v rámci schváleného rozpočtu, bez zvýšení celkových příjmů a výdajů, bez omezení.

Zastupitelstvo obce si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření provedeném
v kompetenci RO na nejbližším zasedání ZO konaném po schváleném rozpočtovém opatření RO.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/5Z/2023 bylo schváleno.

15. Výběrové řízení zhotovitele veřejné zakázky malého rozsahu "Dešťová kanalizace Kostelec u
Holešova"

ZO byla předložena zadávací dokumentace VŘ na zakázku "Dešťová kanalizace Kostelec u Holešova". 

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Tohle je oficiální název projektu, tak ho používá projektant
Marcela Pospíšilíková z pléna Tam byl ale jiný název. Byl tam název "Kanalizace obce Kostelec

u Holešova" Proto je v tom ten zmatek.
starosta obce Petr Měrka Na rovinu, je to možné. Každopádně jde o tu dešťovou kanalizaci u garáží

na Zahájí, aby se mohlo pokračovat v budování. Materiály se dodělávaly
na poslední chvíli, protože byl problém sehnat projektanta k doladění
detailů, jelikož byl nějakou dobu na Novém Zélandu. Všechny dokumenty
vám byly postupně poslány hned poté, co je zkontroloval administrátor
výběrového řízení. Zároveň budeme schvalovat členy výběrové komise.
Mezi členy výběrové komise bude i projektant Ing. Hladiš. Podle pravidel
se otevřou obálky a bude se vybírat cenově nejlepší nabídka, která splňuje
náležitosti. Pak budeme schvalovat seznam oslovených firem. Ve směrnici
pro zadávání zakázek máme minimum tři firmy. My jsme oslovili pět, pokud
někdo z vás zná ještě nějakou firmu, kterou bychom měli ještě oslovit, tak
není problém ji tam doplnit. Já jsem oslovil tři doporučené z okolí a dvě
které v bližším okolí budovali v širším okolí něco podobného pro jiné obce.
Zároveň jsem je obvolal, jestli se mají zájem řízení účastnit a jak rychle
jsou schopny přistoupit k realizaci. Stavební povolení platí do konce roku,
ale je možnost jej prodloužit. Datum vyhlášení výběrového řízení se tam
doplní podle odeslání výzvy ze strany administrátora.

zastupitel Tomáš Marek Bude osloveno jen těch pět firem, nebo je to dále otevřené?
starosta obce Petr Měrka My oslovíme těch pět firem. Pokud ještě někoho znáš, kdo by měl

o zakázku zájem, může se tam doplnit.
zastupitel Tomáš Marek Chtěl jsem jen vědět, jestli to bude vyvěšeno na portálu s tím, že se může

přihlásit i někdo další.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 15 / 23

starosta obce Petr Měrka Předali jsme to administrátorovi společně s naší směrnicí podle
které máme obeslat minimálně tři firmy. My přímo obešleme uvedených
pět firem a pokud někoho dalšího ještě znáte, víte o firmě ze širšího okolí,
která by mohla mít zájem, může se tam doplnit.

zastupitel Tomáš Marek Nikde v dokumentech nebylo, jak se bude řešit technický dozor. Bude
se řešit následně?

starosta obce Petr Měrka Ano bude se řešit následně. Ve směrnici máme, že zastupitelstvo schvaluje
ten výběr. Dle administrátorky je to nešikovné, protože se skrz to
bude muset sejít znova ZO. Běžně se to dělá tak, že se schválí smlouva
o dílo, zadání a zároveň se pověří starosta podpisem smlouvy o dílo
s vítězem. Bohužel, se nám to asi nepovede časově skloubit s vyhlášením
VZ na mateřskou školu. Takže v okamžiku, kdy vybereme vítěze tohoto
výběrového řízení, tak svoláme zastupitelstvo a jak budeme mít zpracované
výběrové řízení na školku, tak budeme muset svolávat zastupitelstvo znovu.
Nad tím se budeme muset zamyslet, podívám se jak to mají nastaveno
jinde.

zastupitel Tomáš Marek Byla tam uvedena orientačně nějaká cena? V minulosti bylo při různých
výběrových řízeních vytýkáno, že se tam uveřejňuje nějaká konkrétní cena.

starosta obce Petr Měrka Uvádí to administrátorka. Administruje to externí firma a bude to asi
poslední zakázka, kterou jí zadáváme. Museli nám dvakrát opravovat
smlouvu na výběrové řízení. Jinak tu cenu tam tedy dala ta
administrátorka. Jako kompenzaci tohoto beru, že je osloveno těch pět
firem a nejsou jen z blízkého okolí, aby nevzniklo riziko, že se budou znát a
budou spolu komunikovat ohledně cenotvorby.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zadávací dokumentaci výběrového řízení na zakázku
"Dešťová kanalizace Kostelec u Holešova".

 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/5Z/2023 bylo schváleno.

ZO byl předložen návrh členů výběrové komise zakázky "Dešťová kanalizace Kostelec u Holešova"

Diskuze:
místostarosta obce Aleš
Pospíšilík

Oproti podkladům je navíc jako člen výběrové komise uveden pan Ing. Jan
Hladiš-projektant, který projevil zájem o účast ve výběrové komisi v tomto
týdnu.

starosta obce Petr Měrka Do usnesení dáme i členy výběrové komise s náhradníky, aby to bylo
jednoznačné.

Petr Hlobil z pléna Není zastupitel Zdeněk Slováček ve střetu zájmů, když tam bude stavět
garáž?

starosta obce Petr Měrka Ve střetu zájmů by byl, kdyby dělal kanalizace, anebo by pracoval v některé
z oslovených firem. Myslím tedy, že ne. Nebo cítíš se podjatý, když tam
budeš mít garáž?

zastupitel Zdeněk Slováček Necítím, ale klidně svou účast ve výběrové komisi přenechám.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje komisi pro posouzení nabídek VŘ na zakázku "Dešťová
kanalizace Kostelec u Holešova", ve složení Radoslav Pospíšilík-předseda výběrové komise a členové
výběrové komise Dušan Marek, Zdeněk Slováček a Jan Hladiš. Náhradníci výběrové komise Tomáš Marek,
Iva Hašková a Kateřina Packová.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 15/5Z/2023 bylo schváleno.

Seznam oslovených firem k realizaci veřejné zakázky malého rozsahu "Dešťová kanalizace Kostelec
u Holešova"

Diskuze:
Marcela Pospíšilíková z pléna Je dobře, aby o sobě ty firmy věděly? Tohle bude veřejné na webu obce a

všichni budou vědět, kdo se účastní výběrového řízení. Dáváte podklad
k tomu, aby se firmy domluvily.

starosta obce Petr Měrka To je pravda, ale příloha bude přílohou zápisu.
místostarosta obce Aleš
Pospíšilík

Přílohu nezveřejňujeme.

starosta obce Petr Měrka Takže to do usnesení nedáme.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje seznam oslovených firem k realizaci veřejné
zakázky malého rozsahu "Dešťová kanalizace Kostelec u Holešova".

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/5Z/2023 bylo schváleno.

16. Úprava pravidel vydávání obecního zpravodaje "KOSTKA"

V pravidlech pro vydávání obecního zpravodaje "Kostka" byly provedeny následující změny:

 v článku č. 5 (redakční rada) došlo ke zpřesnění bodu č. 1;

následující bod č. 2 (výběrové řízení na výkonného redaktora) byl vypuštěn

a zbytek bodů v tomto článku byl přečíslován.

Diskuze:
zastupitel Roman Pospíšilík Omlouvám se, ale musím opustit další průběh zasedání ZO v čase

19:36 hod.
starosta obce Petr Měrka Minulé vydání KOSTKY bylo relativně v nouzovém režimu, ale protože to

fungovalo, tak jsme se rozhodli v tom systému pokračovat. Když jsem
se díval do pravidel pro vydávání KOSTKY, abychom to udělali podle nich,
tak jsem si tam všiml takové pro mne nejasnosti. Formulace byla, že složení
redakční rady schvaluje RO - ZO. Takže jsem se rozhodl, že ta pravidla
předěláme. Protože o práci v redakční radě není zájem, tak jsme
se rozhodli vypustit bod o výběrovém řízení na pozici výkonného redaktora.
Měli jsme celou řadu nabídek na vytváření obsahu zpravodaje od lidí, kteří
dělají zpravodaje pro obce. Já si myslím, že by se mělo primárně jednat
o někoho z naší obce, a to systémem, že v případě zájmu by měl být
na prvním místě člen ZO, pokud neprojeví zájem nikdo ze zastupitelů, tak
člen kulturní komise. Pokud neprojeví zájem nikdo z kulturní komise, tak
bychom hledali mezi občany naší obce a pokud neprojeví o tuto funkci
zájem nikdo z občanů naší obce, tak pak by se teprve oslovil někdo externí.
Zastupitelka obce Miluše Václavková projevila zájem o práci na obecním
zpravodaji, tak jsme se shodli, že když bude schválena zastupitelstvem, tak
to bude dělat ona. Na pondělní RO jsme schválili návrh na schválení členů
redakční rady zpravodaje KOSTKA. Miluše Václavková jako výkonná
redaktorka, pověřený člen za radu obce Aleš Pospíšilík a pověřený člen
za Kulturní komisi Petra Pospíšilíková.

zastupitel Petr Hlobil Samozřejmě že mám připomínku a vážnou. Jedná se o vypuštění jedné
strohé věty: "Na místo redaktora se vypisuje výběrové řízení". Jedna strohá
věta, ale dost zásadní. Mám to rozděleno na pět bodů. Dokument s textem
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přidán jako součást zápisu ze zasedání ZO. Osobně nemám proti paní
Václavkové nic. Od prosince po rezignaci paní Michaely Čúzy byl dostatek
času pro vypsání výběrového řízení. Dnes jsme mohli paní Václavkovou
schválit, já osobně bych byl určitě pro. Protože neproběhlo výběrové řízení,
tak pro ni hlasovat nemohu. Je to pochybení vedení obce, které nic nedělalo
a aby svůj postup zlegalizovalo, chce změnit pravidla.

starosta obce Petr Měrka Já jsem k tomu řekl svoje, k té hierarchii hledání. V okamžiku, když jsme
našli osobu hned v zastupitelstvu, neměl jsem potřebu hledat dál.

zastupitelka Miluše Václavková Ono to jde "na mou hlavu". Přiznám se, že když jsem nastupovala do ZO,
tak jsem nestudovala pravidla pro vydávání obecního zpravodaje KOSTKA.
Poté, co jsem se dozvěděla, že paní Čúzy chce končit, tak jsem
začala hledat vhodné kandidáty. Tyto jsem nehledala oficiálně a beru to
jako moji chybu. Když jsem nikoho nenašla, tak jsem se toho ujala sama.
Aby KOSTKA 1/2023 vyšla a v tiráži naplňovala co tam má být, oslovila
jsem přes RO kdo by tam měl být. Z kulturní komise byla ochotná pouze
Petra Pospíšilíková, navíc se vidíme denně a nemáme tak problém věci
do KOSTKY společně probrat. Na radě se domluvili, kdo to bude za Radu
obce. Takže to bylo naplněno, ale ne oficiálně deklarovaným způsobem. Je
to moje chyba, ještě jsem se do toho nedostala.

zastupitel Petr Hlobil Paní Václavková, to není Vaše chyba, to je chyba vedení obce, které
odpovídá za vydávání periodika KOSTKA. Obec je vydavatelem,
starosta, místostarosta, RO, ZO v tomto pořadí. Vy si nemusíte sypat popel
na hlavu, to je bezpředmětné. RO měla konstatovat v zápise, že rezignovala
paní Michaela Čúzy, do vyřešení budeme pracovat v "pracovní skupině" a
vypíšeme výběrové řízení. To mohlo být v březnu zadministrováno.

starosta obce Petr Měrka V březnu jsem převážně zveřejňoval "stošestky" za rok 2021.
zastupitel Petr Hlobil A kdo ty "stošestky" posílal? No vy s panem Žůrkem.
starosta obce Petr Měrka Já jsem vám poslal nějakou "stošestku"?
zastupitel Petr Hlobil Takže administroval jste "stošestky", které jste na nás valili a na Jirku

Čúzyho v prvním týdnu, když byl ještě starostou, takže to byl váš přístup.
starosta obce Petr Měrka Já už jsem vám to jednou řekl, jak jste si Žůrka udělali, tak jste ho měli, tak

proč mě do toho taháte?
zastupitel Martin Dulava Co dál?
Marcela Pospíšilíková z pléna Já si taky myslím, že paní Václavková i přes výběrové řízení bude

nejvhodnější. Hlavní je ten bod, který tady zazněl, to výběrové řízení
se dělá, protože je to placeno z prostředků obce a cokoliv je placené
z prostředků obce, musí být nějakým způsobem podložené, že k tomu měl
transparentně přístup kdokoliv. Takž to je ten problém, který tu je.

zastupitel obce Martin Hradil Já určitě nemám problém s tím složením a budu rád, že to bude fungovat.
Několikrát jsme tady řešili, že chceme nějakým usnesením napravovat
něco, co jsme pokazili. Měli bychom si na to dávat pozor.

Starosta obce Petr Měrka Já nechci nic napravovat. My jsme se dohodli už dříve na tom, že chceme
upravit pravidla pro vydávání KOSTKY a zasedání ZO je až teď.

Petr Hlobil z pléna Jak říkal zastupitel Hlobil, vy jste říkali, že chcete být transparentní. To
neznamená, že když je teď jen jeden kandidát, že v budoucnu jich nebude
více. Nastavujete pravidla i do budoucna. Uzavíráte veřejnou soutěž a
říkáte: "my co tady teď sedíme o tom rozhodneme" a děláte si
na to monopol.

starosta obce Petr Měrka Omlouvám se, neděláme na to monopol, protože o tom rozhoduje ZO, jako
vrcholný orgán obce, my to pouze navrhujeme.

Petr Hlobil z pléna Co je víc transparentní? Že o tom rozhodne osm lidí většiny, nebo proběhne
výběrové řízení?

starosta obce Petr Měrka Stejně to pak musí schválit ZO.
Petr Hlobil z pléna Musí, ale dostanete se do stejné situace, jak byla Základní škola a

Mateřská škola. Když ten váš kandidát náhodou nebude první, tak zvolíte
druhého. Dostanete se do stejné pozice, jak tady byla ta velká aféra. Tímto
to eliminujete. Jde o to, jestli chcete být transparentní, nebo ne.

zastupitel Petr Hlobil Já vám řeknu tu transparentnost. Kostelec u Holešova a Karlovice pro
všechny, máme 6, jsme ve vedení obce a řekli jsme paní Václavková,
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protože ona je Kostelec a Karlovice pro všechny. Už tady bychom si mohli
říct, že vede určitá linka, že to není šance pro všechny. Je to obecní
zpravodaj. Když si dáte do vyhledávače "Zpravodaj obcí" tak vám tam hned
vznikne rovný přístup pro všechny, hrazeno z prostředků obce a tak
bychom mohli pokračovat. Proto ta pravidla byla nastavena. Nenastavili
jsme si je my Pospíšilíková Marcela a Hlobil Petr, ale byla konzultována,
aby měla váhu. Ta jedna strohá věta je tam důležitá. Jestli nás přehlasujete,
tak se z toho nezblázním. Do KOSTKY potom mohu napsat, že ZO dělá
takové kroky.

Marcela Pospíšilíková z pléna A ty pravidla, aby tam bylo výběrové řízení už nastavil Radoslav Pospíšilík
jako tehdejší starosta.

starosta obce Petr Měrka Klidně to do KOSTKY napište, my nebudeme dělat úpravy, abyste to tam
nemohl napsat.

zastupitel Petr Hlobil Vy jste taky měli pravidlo to tam napsat. Dokonce jste měli stránky, my
jsme neměli problém to tam napsat.

Petr Hlobil z pléna Jen bych řekl jednu věc. Každé zasedání ZO, co sem přijdete, tak popíráte
sami sebe. Byla období, že jste něco dělali a teď konáte úplně jinak.
Takže mi se líbí, jak jste se prolhali k určitým věcem. Říkali jste budeme
transparentní a děláte vše proti tomu. Když něco děláte blbě, tak to
bagatelizujete. Je to ukázka určité úrovně.

Hana Procházková z pléna Ještě že se to nenatáčí, to je groteska. Nepřipravené zastupitelstvo, vy
se učíte, apod.

Marcela Pospíšilíková z pléna Radek by mohl říct, proč tam ten bod zařadil. Jestli to byl skutečně ten
důvod, že je to funkce hrazená z veřejných prostředků.

zastupitel Radoslav Pospíšilík Bod tam byl dán záměrně pro plus paní Andrlíkové, protože paní
Andrlíková o to měla eminentní zájem. V době kdy se dělal návrh
na vedoucího redakce KOSTKY, tak se přihlásilo několik lidí z obce, kteří
skutečně neskýtali záruku, že by to dělali zodpovědně, poctivě a
transparentně. Paní Andrlíková v té době řekla, ano. Já to budu dělat
poctivě, transparentně a odpovědně, zvolím si formát. Ten se po jejím
nástupu změnil i s celkovou úpravou. Proto byla tehdy vybrána jako
výkonná redaktorka.

Marcela Pospíšilíková z pléna Všichni tedy měli rovnou příležitost se přihlásit a na RO nebo ZO bylo, aby
si vybrali. Já to tak cítím, že je to tak čisté.

zastupitel Radoslav Pospíšilík Právní povědomí o novinařině je dnes mnohem dál než tehdy. Dokonce
v době vzniku nebyla KOSTKA ani přihlášena jako periodikum pod
jednacím číslem Ministerstva kultury. V podstatě to byl obecní časopis,
který vycházel čtyřikrát do roka. Paní Andrlíková poté tlačila na to, aby
se z KOSTKY udělala republiková tiskovina, která se tedy pak přihlásila
na Ministerstvo kultury a je tam teď evidována. Mrzí mě, že řešíme takové
věci v době, kdybychom měli slavit, že KOSTKA se vydává již 20 let.

zastupitel Tomáš Marek To co tady řekl pan Hlobil, je z větší části pravda. Pojďme tedy najít nějaké
řešení. Víme dobře, že tady je asi momentálně jen jediný člověk, který by
toho výkonného redaktora mohl dělat. Ale existují nějaká pravidla a
neproběhlo výběrové řízení. Pojďme ten bod neschválit, udělá se výběrové
řízení a na dalším zasedání ZO vybereme.

zastupitelka Miluše Václavková Teď už je v procesu vydání KOSTKY č. 2/2023, ale to může stále být bráno
jako provizorium. Srpnové vydání už by bylo po následujícím zasedání
ZO podle pravidel.

zastupitel Martin Dulava Byl bych rád, abychom o tom hlasovali, když máme nějaký návrh a když
se to neodhlasuje, tak se to připraví na příští zasedání ZO.

Petr Hlobil z pléna Já jen ještě k tomu, tady jsme na malé vesnici. Třeba v Hulíně je to
v podstatě nástroj politického boje. Tam jim třeba není úplně jedno, kdo
ten redaktor bude. Jde o princip demokracie, když je tam ten člověk
navolen, tak to nikdo zpochybňovat nebude. Když jej tam takhle dáte, tak je
to podle mně špatně.

starosta obce Petr Měrka Já už jsem k tomu řekl své na začátku. Jsem rád, že se toho Miluška ujala.
zastupitel Tomáš Marek Tady nejde o to, je dobře že se toho paní Václavková ujala. Spíš jde

o ten mechanismus toho zpracování, aby to mělo ten rámec, co to má mít.
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zastupitel Petr Hlobil Ten mechanismus tady je, já jsem ho přečetl v úvodu, představitelé obce jej
znají, v minulosti pro něj byli. Já to vnímám tak, že opomněli a snaží se to
napravit úpravou pravidel.

starosta obce Petr Měrka Já jsem to věděl od začátku, ale usnesli jsme se, že změníme pravidla aby to
bylo jednodušší. Způsob hledání jsem vám vysvětlil. Tak jsme to připravili
na zasedání ZO.

zastupitel Petr Hlobil Pane Měrko, podle chaotického postupu mailu, který posílal Aleš, že
jste měli RO v pondělí, abyste dali návrh na tady Aleše a paní
Pospíšilíkovou. Později si uvědomil, že zapomněl na paní Václavkovou a tak
poslal druhý mail. To mě nepřesvědčuje o tom, že jste v tom měli jasno už
v prosinci roku 2022.

starosta obce Petr Měrka Aleš si to neuvědomil a já ho na to upozornil.
zastupitel Martin Dulava Zformulujete si protiusnesení?

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje úpravu pravidel pro vydávání zpravodaje "KOSTKA".

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 4 (Hlobil Petr, Hradil Martin, Marek Tomáš, Slováček Zdeněk) / Zdrželo se: 5 (Čúzy Jiří,
Marek Dušan, Packová Kateřina, Pospíšilík Aleš, Václavková Miluše)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Přílohy:
16 Úprava pravidel-Petr Hlobil stanovisko k projed

Zastupitel Petr Hlobil podal protinávrh usnesení. 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova neschvaluje úpravu pravidel pro vydávání zpravodaje "KOSTKA"

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 3 (Hašková Iva, Měrka Petr, Pospíšilík Radoslav) / Zdrželo se: 4 (Dulava Martin, Packová
Kateřina, Pospíšilík Aleš, Václavková Miluše)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Dle článku 5, bod 1 Pravidel pro vydávání zpravodaje obcí Kostelec u Holešova a Karlovice "KOSTKA"
schvaluje zastupitelstvo členy redakční rady obecního zpravodaje. Pověřenými členy RR mají být dle Pravidel
člen rady obce a člen kulturní komise. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje do redakční rady zpravodaje Kostka schválit
Mgr. Miluši Václavkovou (výkonný redaktor) Mgr. Aleše Pospíšilíka (pověřený člen RO)
a Mgr. Petru Pospíšilíkovou (pověřený člen kulturní komise).

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

17. Zhodnocení volných peněžních prostředků obce

Obec  Kostelec  u  Holešova  má na  svých  účtech  skoro  20  milionů  korun,  na  provoz  obce  je  je  potřeba
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cca 1,5 mil měsíčně. Peněžní ústavy v poslední době zavedly vkladové a spořící účty se zajímavým úrokem,
nabízí se proto možnost zhodnotit volné prostředky obce. U peněžních ústavů, ve kterých má obec účty, jsou
k dispozici tyto varianty:

ČNB  -  Termínovaný vklad na 3 měsíce  (5%)

ČS - Spořící účet smožností výběru 4x měsíčně (3,7%)

    - Vkladový účet s vázáním prostředků na 1 měsíc (5,7%)

Jako nejvýhodnější kombinace dosaženého úroku a operativní dostupnosti prostředků se jeví Vkladový účet
České spořitelny s automatickou obnovou (úrok 5,7%).

Diskuze:
Marcela Pospíšilíková z pléna Není omezena částka, na kterou se vztahuje úrok? Když dáváte normálně

na spořící účet prostředky, tak ten vyšší úrok platí třeba jen pro
např. 1 milion korun.

starosta obce Petr Měrka Ne ne, tam je to obráceně. Je tam spodní limit, musí tam být nejméně
5 milionů korun. V okamžiku, kdy to spadne pod 5 milionů, tak je tam úrok
nula. Nechal jsem si spočítat nabídku, která byla rozeslána zastupitelům.
Ta je počítána na těch 15 milionů.

zastupitel Petr Hlobil Možná by se dalo říct, že to s tím nesouvisí, ale já si myslím, že to s tím
souvisí. Koncem dubna byly na úřední desce vyvěšeny vyhlášky ohledně
stavebního povolení na chodníky. Už je tady stavební povolení?

starosta obce Petr Měrka Stavební povolení je zatím u projektanta, jestli se nepletu.
zastupitel Petr Hlobil Ne ne, stavební povolení na Městském úřadu v Holešově
starosta obce Petr Měrka Stavební povolení podle mě ještě není vydáno, ladí se poslední detaily na tu

dotaci.
zastupitel Petr Hlobil Pane Měrko, my si nerozumíme. Na úřední desce jsou tři stavební řízení.

Chodníky-dotace se bere možná jen na úsek kolem Mateřské školy, ale
pokud se týká "Holéče" a "Pod lesem" nebo jak je to pojmenované, tak tam
se s dotacemi vůbec nepočítá.

starosta obce Petr Měrka To soudní řízení zastavili, protože tam byly nějaké nejasnosti ohledně
průběhu po pozemku, protože to tam jde po hranici a nebylo úplně jasné,
jestli je to na našem nebo na sousedním pozemku. Už jej zase rozběhli
a myslím, že ještě nepřišlo.

zastupitel Petr Hlobil Ano, to je na úřední desce a už ho zase rozběhli 21.04., 25.04. 26.04.
starosta obce Petr Měrka To ještě neskončilo.
zastupitel Petr Hlobil Jak neskončilo, vždyť je to na úřední desce už jen běží lhůty.
starosta obce Petr Měrka Běží stavební řízení
zastupitel Martin Dulava Prosím vás jaká je otázka?
zastupitel Petr Hlobil Otázka je, že 20 milionů dát na spořící účet, je velmi dobrá věc, ale lepší je

zainvestovat a proinvestovat 6 milionů korun a v obci to bude vidět.
Na účtu to lidé neuvidí.

zastupitel Martin Dulava To je konstatování, to jste řekl, ale jaká je otázka?
zastupitel Petr Hlobil Otázka je, co budeme investičního dělat, abychom ty peníze proinvestovali

do obce a nemuseli jsme je mít na spořícím účtu?
starosta obce Petr Měrka V okamžiku, kdy proběhne stavební řízení se udělá výběrko a udělá

se chodník, do té doby ty peníze mohou ležet na spořícím účtu.
zastupitel Petr Hlobil My jsme byli kritizováni za záchody na tělocvičně, tak opravte záchody,

panu Žůrkovi to vadilo a vaší skupině opozičních zastupitelů. A je spousta
věcí, co se dá dělat. Zatím to v obci není vidět

starosta obce Petr Měrka Věcí je spousta, ale musí se to připravit a naprojektovat. To že jste řekli:
"Budiž chodník" a plány se malovaly, až to bylo hotové, to se dělá pěkně,
ale my to tak dělat nebudeme.

zastupitel Martin Dulava Prosím vás tu debatu už bych teď nějak emocionálně nerozvíjel dále.
Zkusme spíš říct, jestli někdo nemá nějaký jiný návrh k tomu.

zastupitel Martin Hradil Nad tím termínovaným vkladem jste neuvažovali proč?
starosta obce Petr Měrka Protože je tam tříměsíční lhůta a nižší procento.
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zastupitel Martin Hradil To chápu, ale ČNB je jistota, Česká spořitelna je pořád soukromá.
starosta obce Petr Měrka Je to jedna z největších bank u nás a máme u ní více peněz. Není to tak

bezpečné jako ČNB, ale patří mezi TOP 3 u nás v bezpečnosti.
Petr Hlobil z pléna Pan Dulava jak tady říká co je vlastně tématem. To je super, když nevíte co

s penězi, které při 13% inflaci, ať to zaokrouhlím 10% inflaci, tak máte
2 miliony ročně. Za to je postaven kus chodníku. Ptám se spíš na to,
v jakém časovém horizontu se plánuje, že se ty peníze začnou
proinvestovávat, aby neztrácely hodnotu. Tohle je neekonomické. Říká
se taková jednoduchá ekonomická poučka: "v době vysoké inflace je
nejlepší peníze proinvestovat, protože čím rychleji je proinvestujete,
tím míň ztrácí na hodnotě" To je odpověď panu Dulavovi, aby pochopil proč
se ptáme, jde nám o ty 2 miliony ročně, co ta inflace ukousne.

zastupitel Martin Dulava Já jsem dostal odpověď od pana Hlobila staršího, tak prosím vás nemusíte
dělat ozvěnu, já jsem to pochopil.

Petr Hlobil z pléna Já vidím, že vám dělá zle, když promluvím, já se hlásím demokraticky, dělá
vám to očividně špatně, ale stejně mám vždy potřebu si zde své říct.

zastupitel Martin Dulava Jasné, tak počkejte bude diskuze a pak to můžete říkat.
Petr Hlobil z pléna Já jsem se hlásil o slovo a to jsem dostal. Tak co? Vy jste tady nějaký

cenzor, nebo co?
zastupitel Martin Dulava Vy jste se hlásil o slovo a promluvil jste na mě.
starosta obce Petr Měrka No, jestli k tomu mohu říct já. Na chodníky ještě nemáme stavební povolení

a v okamžiku, kdy budeme rozjíždět školku za 20 milionů, tak určitě
nebudeme dělat velké akce, protože potřebujeme, aby tam ty peníze byly.
Bude se to sice financovat průběžně, ale nemůžeme ty peníze rozházet.

Petr Hlobil z pléna Pokud se školka bude dělat příští rok, tak přijdou další peníze.
Marcela Pospíšilíková z pléna Na chodník Karlovice stavební povolení je, takže není to tak, že by nebylo

stavební povolení na chodníky. Ráda od vás slyším, že si ty peníze chráníte
na školku, protože když jsme tady hovořili o tom, jestli natáhneme vodovod
k panu Belzovi, tak prostě jste ty tendence ochranitelské na peníze neměl.
Ráda slyším to, že jste změnil náhled na hospodaření s prostředky obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Smlouvy o vkladovém účtu s obnovováním ,
se splatností 1 měsíc, úrokovou sazbou 5,7% p.a., s Českou spořitelnou, a.s., Praha 4, Olbrachtova
1929/62, PSČ 140 00, IČO: 45 24 47 82, pobočka Zlín, Zarámí 4463, 760 01. Zastupitelstvo obce pověřuje
starostu obce podpisem této smlouvy. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce převodem částky
15 mil. Kč na výše uvedený vkladový účet.

Zároveň zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce, přesuny finančních prostředků z a na výše uvedený
vkladový účet tak, aby zůstatek na běžném účtu u České spořitelny, a.s. neklesl v okamžiku obnovení
vkladového účtu pod 4 mil. Kč, a zároveň, aby na běžném účtu byl dostatek finančních prostředků pro
úhradu plánovaných investičních výdajů.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Hradil Martin, Slováček Zdeněk)

Usnesení č. 17/5Z/2023 bylo schváleno.

18. Diskuse

Diskuze:
zastupitel Petr Hlobil V zápisech rady obce stále chybí informace o činnosti a termíny

následujících schůzí. Jsou to důležité informace pro občany, doporučuji
napravit. Pokud doporučené napravení nebude respektováno, žádám aby
předseda Kontrolního výboru byl informován o termínech a čase konání
schůze RO. Předseda Kontrolního výboru má právo přijít na jednání
RO a má tam hlas poradní. Stejně jako předseda Finančního výboru.

starosta obce Petr Měrka Je napsáno, že se může zúčastnit, ne že má právo.
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zastupitel Petr Hlobil Pokud se může zúčastnit, tak má právo se účastnit. Kdyby to právo neměl,
tak se nemůže zúčastnit, to je logika pane Měrko. Takže já vás žádám, když
budete dávat informaci radním, prosím Vás, dejte mi tu informaci taky. Vy
jste tady kdysi říkal, že si můžu zavolat. Já vám zítra zavolám a vy mi
řeknete, že ještě nevíte. Zavolám vám za týden a ještě nebudete vědět.
Takže nebude to problém předpokládám. Dejte mi termín a čas, anebo
nemusíte mi to dávat, pokud to bude vždycky zveřejněno jako poslední bod,
jak to bylo děláno v minulém volebním období.

Marcela Pospíšilíková z pléna Přečtu upozornění, co jsem si připravila. Upozornění na nedostatky
přikládám jako součást zápisu ze zasedání ZO.

starosta obce Petr Měrka Zkontroluji si to věc jsem konzultoval s inspekcí životního prostředí a
s životním prostředím v Holešově, ale samozřejmě se mohlo stát, že jsem
něco přehlédl.

Marcela Pospíšilíková z pléna Teď mám ještě dva dotazy a jedno konstatování. Jaká je situace ohledně
předžalobních výzev ohledně ABV Flow?

starosta obce Petr Měrka Teď je klid, takže předpokládám, že to finalizují a že to směřuje k soudu,
ale kdy k tomu dojde, to je na nich.

Marcela Pospíšilíková z pléna Jak se řeší situace s vlastnictvím vodojemu a s neplatnou smlouvou
na dodávku vody do vodojemu VAK Přerov?

starosta obce Petr Měrka Vlastnictví vodojemu se nebude řešit minimálně do roku 2024, kdy končí
lhůta. Řešil jsem to na úřadu pro zastupování státu v Přerově a bylo mi
řečeno, že máme sledovat legislativu a po roce 2024 si můžeme zažádat
o odkup, nebo převedení, nebo nějaké řešení.

Marcela Pospíšilíková z pléna Tu smlouvu necháte raději v klidu, ona je v podstatě neplatná, protože není
uzavřena s majitelem. A poslední věc, já už jsem o tom mluvila s panem
starostou, ale nic se nestalo, tak bych se zeptala tady na zastupitelstvu.
Proč nejsou občané více informováni o práci starosty a aktuálním dění
na obecním úřadu, jak tomu bylo v minulosti, kdy se do zápisů
z RO v zájmu transparentnosti a informovanosti občanů zařazoval bod
"Informace o činnosti" a občan měl možnost se dozvědět, čím se starosta
obce zabývá v době mezi zasedáními RO a měl tak možnost se operativně
zeptat na vše, co by ho zajímalo. Informace tohoto druhu se občan možná
nedozví ani ze zápisu ze zasedání ZO, protože tak, jak jsem se dívala
na podklady, tak informace, které nám tady pan Měrka říkal ústně,
v podkladech nejsou a nedozví se to ani z obecního zpravodaje. Já, abych
upřímně řekla, tak tyto informace aktuální, co se na úřadě děje, postrádám.
I kdyby v zápise ze zasedání ZO byly, tak dozvědět se je jednou
za tři měsíce je málo.

starosta obce Petr Měrka V zápisu se určitě objeví. Na rovinu, raději ty věci řeším, než bych
pak mluvil, nebo vypisoval, co jsem řešil.

Marcela Pospíšilíková z pléna Tomu nerozumím. Víte pane starosto, my jsme se snažili do toho zápisu
těch informací dávat co nejvíce, byť to bylo nám na škodu, protože řada
těch informací, které my jsme tam dávali, tak potom byla použita proti nám
a zneužita. Ale přesto jsme v tom pokračovali a myslím si, že je to dobré
aby občané měli povědomí o tom, co se na té obci děje a jestli se tam vůbec
něco děje.

starosta obce Petr Měrka Tomu já rozumím, o tom že minimálně popisy bodů v radě jsou strohé,
budeme na tom víc dělat, ale omlouvám se nebudu asi informovat o tom, že
jsem měl, zatím, jen dílčí jednání k určitým věcem. Je jich několik denně.
Nemám pocit, že bych před kýmkoliv cokoliv tajil, když za mnou někdo
přijde s nějakým problémem, tak nemám problém mu říct, co se pořeší.
Nevím, co vám na to teď říct.

zastupitel Petr Hlobil Třeba u těch dvou smluv s EG.D. říct jen starosta seznámil a nebylo tam
s čím, takových věcí je tam víc

starosta obce Petr Měrka Zapracujeme na zlepšení, už jsme se neformálně bavili o systému
Munipolis, který jste nainstalovali v minulém volebním období a
v posledních měsících by se nám vcelku hodil na informování občanů.
Na rovinu, rozhlas je fajn, ale řada lidí jezdí pozdě z práce, nebo jej neslyší.
Když jste nakousla tu elektronickou úřední desku, tak ta už tam stojí,
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ale momentálně je to spíš akvárium. Vítěz toho výběrka vyhrál téměř
všude, protože "podstřelil" ceny a nestíhá plnit závazky. Nám všem, co už
je máme nainstalovány, ne spuštěny, ale pouze umístěny, do těch desek
zateklo a je na mikroregionu, jak se k tomu postaví. My momentálně
čekáme, jak to dopadne.

Marcela Pospíšilíková z pléna Já jen k těm informacím o činnosti, vy jste nám v úvodu řekl, co vše jste
dělal a je tam řada zajímavých věcí, které by určitě občany zajímaly.
A pokud v tom zápisu z RO ty informace nejsou, tak ani nevíme, jestli o tom
rada vůbec ví, co děláte. Měli byste to zvážit. Není to povinnost, ale v rámci
informovanosti občanů by to bylo dobré. Já jsem tam dávala i dílčí věci,
např. že přišlo stavební povolení na chodníky. Nakonec možná
taková hloupost, já neříkám, že chci jet na setkání Kostelců, ale ještě jsem
nikde nezaznamenala informaci, jestli se pojede, nebo nepojede. Ale abych
se týden před odjezdem rozmýšlela, jestli pojedu, nebo nepojedu je pozdě.
Já jsem třeba zveřejňovala informaci i z pracovní schůzky v rámci setkání
Kostelců a občané už tři měsíce dopředu věděli termín, kdy to bude.

starosta obce Petr Měrka Zaměříme se na to.
Petr Hlobil z pléna Já se zeptám jako posledně, když už tedy nevíme co s penězi. Jak to vypadá

s dětským hřištěm na Loučkách?
starosta obce Petr Měrka Martin Válek už má materiál a v nejbližších dnech provede opravu plotu a

poškozené houpačky. Zvažovali jsme variantu, společnost ČEZ vytváří
tzv. "Oranžová hřiště", ale jen projekt by stál kolem 100.000,-Kč, tak to
zřejmě pořešíme tak, že se zlikviduje ta stará houpačka a osadí se nová.
Bude to jednodušší koupit novou. Obecně se tam obmění ty herní prvky,
nějaké nabídky už mám. Nejpozději během léta bych to chtěl mít dořešené.

Marcela Pospíšilíková z pléna Když už jste u těch oprav, v Karlovicích na bývalé zastávce je poškozená
lavička a na kapličce v Karlovicích se ve spodní části loupe barva nebo
omítka. Bylo by dobré, aby to pan Pělucha překontroloval, protože máme
reklamační dobu a můžeme to reklamovat.

starosta obce Petr Měrka Zatím se na kapličce opravovaly zkřížené dveře, o lavičkách vím, ty
se opraví obě. Jsem domluvený s panem Hradilem, že se osadí novýma
fošnama.

zastupitel Petr Hlobil U bývalé hospody stojí odstavené vozidlo, které někdo postupně rozebírá,
nemá ani značky. Už tam stojí dlouho, bylo by dobré to odstranit.

Marcela Pospíšilíková z pléna Nějaká metodika na to je.

Přílohy:
18. Diskuze -Petr Hlobil
Upozornění na nedostatky a porušení zákona při výk

19. Závěr

Starosta ukončil zasedání ZO v čase 20:34.

Ověřovatelé: Jiří Čúzy   ............................................................
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